

Housekeeping – Antitrust Rules

- Being a platform for various companies, the Open Logistics Foundation and Open Logistics e.V. must comply with German and European antitrust law.
- When participating in activities of the Open Logistics Foundation or the Open Logistics e.V., the following antitrust rules apply and will be respected:
 - There shall be no exchange of competitively sensitive information such as e.g. prices, customers, market allocations or future market behaviour. This also applies to informal conversations before, during and after a meeting.
 - Should a participant be concerned that a work meeting evolves towards topics prohibited by antitrust law, this item is to be postponed until clearance by legal advisors.
 - The following events have to be recorded in the minutes:
 - The remark of a participant that possibly competitively sensitive information is being discussed
 - Deviations from the agenda
 - Exchange of data, even permissible information under antitrust law
 - After the review by the chairperson, the participants will receive the minutes at short notice and will have the possibility to correct and amend the minutes.

Housekeeping – Kartellrechtsregeln

- Bei ihrer Tätigkeit haben die Open Logistics Foundation und der Open Logistics e. V. als Plattformen für verschiedene Unternehmen das deutsche und das europäische Kartellrecht zu befolgen.
- Bei der Teilnahme an Veranstaltungen und Arbeitssitzungen der Open Logistics Foundation und des Open Logistics e. V. gelten die folgenden Regeln zur Kartellrechtscompliance:
 - Es gibt keinen Austausch über wettbewerbslich sensible Information wie beispielsweise Preise, Kunden, Gebiete oder zukünftiges Marktverhalten. Dies gilt auch für informelle Gespräche vor, während oder nach der eigentlichen Arbeitssitzung.
 - Sollte ein Teilnehmer der Ansicht sein, dass sich das Arbeitsgespräch in eine kartellrechtlich unzulässige Richtung bewegt, wird der TOP bis zu juristischer Freigabe zurückgestellt.
 - Folgendes ist zu protokollieren:
 - Der Hinweis eines Teilnehmers auf möglicherweise kartellrechtlich unzulässige Inhalte
 - Abweichungen von der Tagesordnung
 - Austausch von Daten, auch zulässiger Informationen
 - Nach Prüfung durch den Sitzungsleiter erhalten die Teilnehmer das Sitzungsprotokoll zeitnah mit der Möglichkeit zur Korrektur.